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”En hållbar 
möteskultur bidrar 

starkt till att bli 
en livskraftig 

organisation och 
att bli en attraktiv 

arbetsgivare

LEDARE

Heléne Arvidsson
VD, gr8 meetings

N
är min kollega Micke Darmell startade gr8 
 meetings för 15 år sedan fanns knappt begreppet 
möteskultur, och när ordet användes så mena-
des möten mellan olika kulturer. Hans mission 
med gr8 meetings är att bidra till bättre möten i 

organisationer och mellan människor. När han 2020 mottog 
Narrenpriset (mötes- och eventbranschens största individu-
ella pris) så löd en del av motiveringen ”Som Sveriges mö-
tesevangelist nummer ett med sällan skådat engagemang och 
tydlighet verkar han för och predikar en förbättrad möteskul-
tur där företag, kommuner och regioner tjänat miljontals 
kronor på att anamma hans goda ambitioner.”  Mycket har 
hänt under dessa 15 år vilket är glädjande, samtidigt som 
det finns mycket kvar att göra kring svensk möteskultur. 

MÖTEN I SVERIGE HAR FÖRDUBBLATS de sista 20 åren 
innan pandemin då antalet möten ytterligare ökade med 10 
procent enligt Microsoft. Av all arbetstid i Sverige så är 30 
procent mötestid i tjänsteorganisationer, och för chefer och 
ledare ökar denna siffra till 50–90 procent. Samma under-
sökningar visar att över hälften av alla möten saknar ett 
tydligt syfte och mål – det vill säga, vi vet inte varför vi är 
där och vad vi ska prestera. Kan tyckas märkligt eller hur? 
Sätter vi en kostnad på ineffektiva möten i Sverige på ett år 
så handlar det om 177 miljarder kronor och det är bara löne-
kostnaden vi slösat bort. Andra negativa följder av ineffektiva 
möten är sämre arbetsglädje, stress och en låg måluppfyllnad. 

VI SER FORTFARANDE INTE att mötesledning/mötesteknik/
strategisk möteskultur är ett givet inslag i chefs- och ledar-
utbildningar. Detta trots att du som chef/ledare kommer 
ägna 25 år, eller mer, av ditt arbetsliv i möten om du arbetar 
ett helt arbetsliv i den rollen. 

I MEDARBETARUNDERSÖKNINGAR ställs det sällan frågor 
om möteskulturen, och i introduktionsprogram saknas 
ofta även en beskrivning kring hur vi tänker och agerar på 
denna arbetsplats gällande våra möten. Vi har identifierat 
framförallt tre orsaker till varför vi är nöjda med att vara 
missnöjda med vår möteskultur:

1. Vi mäter inte våra möten, de finns sällan dokumen-
terade, så vi vet inte hur mycket tid vi spenderar i 
möten samt vilken effekt/resultat de ämnar uppnå.

2. Det saknas ett tydligt ägandeskap kring möteskul-
turen. Ansvar/ägandeskap bör finnas i en lednings-
grupp då möten berör hela verksamheten.

3. Det saknas kompetens och utbildning.

UNDER PANDEMIN HÄNDE DOCK NÅGOT, och jag är 
övertygad om att de flesta ledningsgrupper hade möteskul-
turen på sin agenda då de flesta upplevde en markant skill-
nad i och med de digitala mötenas intåg. Efter pandemin 
och distansarbetet som många nu infört kom hybridmöten 
som ett brev på posten, vilket många upplever som utma-
nande att leda och delta i.

ÄVEN KRAVEN PÅ DE FYSISKA MÖTENA upplever vi har 
förändrats efter pandemin då vi inte längre är beredda på 
att delta på mediokra fysiska möten längre, både ur ett håll-
barhetsperspektiv och även ur ett tidsperspektiv. Ledningen 
har en mängd olika vinster och positiva effekter att hämta 
på att skapa en hållbar möteskultur. Vad sägs om att frigöra 
en månads arbetstid per tjänsteperson?

LÅT ERA MÖTEN BLI POSITIVA KULTURBÄRARE av era vär-
deringar och ledarskap. Era möten kan bidra till att ni blir 
en mer syftesdriven organisation. Med ett starkt syfte och 
mål på varje möte så har ni kommit en bra bit på väg samt 
att ni får tydligare resultat på era möten.

EN HÅLLBAR MÖTESKULTUR bidrar starkt till att bli en 
livskraftig organisation och att bli en attraktiv arbetsgivare. 
I en tid där många slåss om att attrahera talanger så kan 
inte jag se att en organisation som har en dålig eller 
medioker möteskultur kommer vara särskilt 
attraktiv som arbetsplats. Tillbaka till när 
min kollega startade gr8 meetings för 15 år 
sedan, då hade han nämligen en tydlig mål-
bild som var att när politiker ser vinsten av 
en hållbar möteskultur så kanske ett para-
digmskifte kommer att ske. Nu i februari 
2023 så inträffade just det – den första 
kommunen kontaktade oss där politi-
kerna ville lära sig vinster och effekter 
av en hållbar möteskultur. Dels för att 
förbättra deras egna möten, dels för 
att kunna ta del av de vinster 
som en hållbar möteskultur 
medför för hela kommu-
nens verksamhet. 

JAG SER FRAM EMOT 
att få berätta mer om 
den utvecklingen.

Paradigmskifte för 
SVENSK MÖTESKULTUR?



Nästa möte här?
Boka din konferens i Västsverige
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”När vi väl ses 
behöver vi ses 
i fysisk form, 

inte minst 
när det gäller 

lärandeprocesser, 
samarbete och 

nätverksbyggande. 

JANNIS NORÉN K ARR A S ÄR  VICE 
VD/CCO FÖR S VENSK A MÖTEN . 

FAK TARUTA S VENSK A MÖTEN

S VENSK A MÖTEN ÄR E XPERTER på möten 
och hjälper företag och organisationer att 
utvecklas genom att ta vara på kraften i 
det personliga mötet. 

S VENSK A MÖTEN G RUNDADES 1981 och ägs 
gemensamt av över 130 mötesanläggning-
ar runt om i Sverige. 

SA MTLIG A ANL ÄGG NING AR ÄR certifierade 
utifrån höga kvalitetskrav och miljömärk-
ta enligt Svanen eller Green Key.

S VENSK A MÖTEN ÄR certifierade en-
ligt ISO 9001 Kvalitetsledningssystem 
och ISO 14001 Miljöledningssystem. 
Verksamheten bedrivs utifrån huvudkon-
toret i Bromma.
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T E X T: BIT TE A SSARMO      FOTO: S VENSK A MÖTEN

Alltsammans började för mer än 40 år sedan, under en tågresa mellan 
Göteborg och Stockholm. Några driftiga personer ur personalen på olika 
kursgårdar i Sverige hade varit på en gemensam utbildning och insåg att de 
skulle bli starkare genom samarbete. Idag hjälper Svenska Möten företag och 
organisationer att utvecklas.  

”Det är i det fysiska mötet som 

FRAMGÅNG 
SKAPAS”

J
annis Norén Karras har arbetat på Svenska 
Möten i över sex år och är sedan december 
2022 vice vd/CCO. Under de senaste åren 
har det hänt jättemycket, säger han:

– Innan pandemin var i stort sett alla 
möten fysiska och därefter blev de nästan en-
bart digitala. Nu försöker företag och organisa-
tioner hitta en väg framåt i det nya landskapet.

ATT HITTA VÄGEN till det perfekta mötet har 
aldrig varit viktigare, menar han. 

– Idag har väldigt många arbetsplatser blivit 
hybridarbetsplatser och man träffar inte sin 
kollega i vardagen på samma sätt som innan 
pandemin. När vi väl ses behöver vi ses i fysisk 
form, inte minst när det gäller lärandeprocesser, 
samarbete och nätverksbyggande. 

NÄR PANDEMIN KOM och de fysiska möte-
na nästan helt upphörde fick företagen även 
upp ögonen för kostnaderna. Många kan idag 
vittna om vad som fungerar i en digital kontext 
och vad som kräver fysisk närvaro och utifrån 
detta förväntar sig företagen mer kvalitet i sina 
möten.

DET GÖR MÖTESPOLICYN än viktigare. En mö-
tespolicy för vilka slags möten som behöver vara 
fysiska och vilka som fungerar digitalt för att nå 
full effekt, som berättar om hur vi ska förhålla 
oss till våra möten, och en struktur som svarar 
på vilka möten man ska ha, varför, vad de ska 
leda till och vilka som ska delta. Det skapar 

trygghet, tillit och effektivitet i organisationen.
– I dag gör vi en omstart och fysiska möten 

är på tapeten som aldrig förr. Svenska före-
tag investerar mer i det fysiska mötet idag än 
de gjorde innan pandemin, med något färre 
möten, men större investeringar per deltagare. 
Företagen har alltså identifierat att bra fysiska 
möten ger ett högre värde tillbaka. 

NÄR ETT FÖRETAG anlitar experterna på 
Svenska Möten får de både kostnadskontrollen, 
den ekonomiska styrningen och hållbarheten på 
köpet. 

– Vi är med genom alla led, kvalitetssäkrar 
mötesanläggningen, skapar rätt behovsanalys 
tillsammans med mötesbokaren och utbildar 
mötesledaren. Vi brinner för att hjälpa svenska 
företag och organisationer att ha bra möten. 
Mötet sker efter företagets egna hållbarhetsprin-
ciper. Vi hjälper helt enkelt svenska företag att 
konsolidera sina möten till en partner så att de 
kan koncentrera sig på sin core business. 

VARFÖR ÄR DÅ de fysiska mötena så viktiga? 
– Det underliggande utmaningen är företags-

kulturen. Företagskultur är centralt för att nå 
affärsframgång. Vi anser att kultur skapas bäst 
i möten och mänskliga relationer. När vi har 
starka relationer människor emellan bryr vi oss 
mer om varandra. Och det är när vi bryr oss om 
varandra som vi kan skapa de verkligt fram-
gångsrika teamen.  

INTERVJU

TRE TIPS I 
mötesrummet

MÖBLERA OM 

Möblera gärna om ef-
ter fikat eller lunchen. 
Överraskningen och 
det faktum att man 
får sitta eller stå på ett 
nytt sätt hjälper kre-
ativiteten. Dessutom 
passar samma möble-
ring sällan olika slags 
agendapunkter. Låt 
varje agendapunkt 
och dess mål styra 
aktivitet och därmed 
möblering. 

TÄNK STÖRRE

Generellt tar vi in för 
många människor i 
mötesrummet. Vi tän-
ker inte våra största 
tankar i trånga utrym-
men. Boka därför ett 
större rum än vad du 
tror att du behöver 
(max antal personer 
i ett rum bestäms av 
brandskyddsmyndig-
heten och har inget att 
göra med kvaliteten i 
själva mötet).

STÅ 

Ha alltid ståbord i lo-
kalen. Det hjälper dem 
med onda ryggar eller 
som tänker bättre 
när de står. Kom ihåg 
att kroppen har två 
vilolägen, sittande och 
liggande. Vi behöver 
röra på oss för att inte 
gå ner i sleep mode. 

Mötesrummet bör sig-
nalera att mötesdelta-
garna ska delta aktivt. 
Ha rikligt med skriv 
möjligheter. Både 
whiteboards, blädder-
block och möjlighet 
att sätta upp papper 
på väggarna. Så fort vi 
får stå upp och röra på 
oss blir vi mer aktiva. 
Hjärnan får syre och 
det är lättare att bidra. 
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H
on har arbetat som vd för gr8 meetings 
i fem år där hon får hjälpa andra med 
det som gjorde att hon själv blev en 
framgångsrik ledare. Heléne var tidiga-
re chef och ledare inom hotellbranschen 

och de sista 17 åren som hotelldirektör på stora 
mötesanläggningar. Det var i hennes arbete som 
ledare hon upptäckte hur viktigt det är att vara 
bra på intern kommunikation och möteskultur, 
vilket överensstämmer bra med gr8 meetings 
mission: att bidra till bättre möten i organisatio-
ner och mellan människor. 

– I början av pandemin blev de flesta avslö-
jade när vi gick över till digitala möten. När vi 
flyttade in de fysiska mötena i det digitala blev 

det uppenbart hur lite vi involverade och skapa-
de engagemang i våra möten, säger Heléne.

– De som inte tidigare hade deltagit så mycket 
i digitala möten blev efter ett par månader glada 
över hur bra tekniken fungerade och de flesta 
blev trygga med den. Men efter ytterligare ett 
par månader tyckte de att själva mötet blev 
tråkigt och energilöst. Där och då var det många 
som tog tag i sin möteskultur. De ville ha effekti-
va och engagerande digitala möten. 

HELÉNE MENAR DOCK att grunderna för ett 
fysiskt eller digitalt möte är desamma. Nu är det 
digitala här för att stanna, förstås, och Heléne 
ser att i snitt 30 procent av alla möten kommer 

vara fysiska i framtiden, beroende på bransch, 
organisation och arbetssätt. 

– Det gör också att det vi längtade som mest 
efter under pandemin – att ses, bolla idéer, 
samverka tillsammans i det fysiska rummet och 
stärka relationerna – kommer vi ha mindre av i 
framtiden.

DÄRFÖR KOMMER de fysiska mötena vara 
ännu viktigare nu och framåt. Men då gäller det 
att vi har möten där vi samskapar, är relations-
skapande och där vi gör saker tillsammans, 
menar Heléne.

– Om det blir dåliga möten med information, 
avrapportering, statusuppdateringar, monolo-
ger och tråkiga powerpointpresentationer så 
kommer det komma som ett brev på posten ”att 
detta kunde vi lika gärna kört digitalt”. 

HELÉNES RÅD för att skapa en tydlighet och 
trygghet för alla medarbetare är att ta fram en 
mötesstruktur och göra den transparent för hela 
organisationen.

INFÖR VARJE ÅR ska man utgå ifrån den nya 
affärs- eller verksamhetsplanen. Vilka möten 
behövs för att uppnå den? Man ska inte utgå 
ifrån organisationsstrukturen eller olika grup-
peringar, utan ifrån syftet, menar Heléne.

– Vilka möten är operativa och vilka är stra-
tegiska? Vilka ska bjudas in beroende på syftet, 
vilka kan bidra? Frekvens, tid och samman-
kallande? Vilka ska vara fysiska, digitala och 
eventuellt hybrid? 

– På detta sätt frigörs tid och ökar effekten av 
varje möte, avslutar Heléne.

T E X T: ROBIN K ARL SSON      FOTO:  ALE X WAYNE 

De fysiska mötenas 
OÖVERTRÄFFLIGHET

”...då gäller 
det att vi har 
möten där vi 
samskapar, 

är relations-
skapande 
och där vi 
gör saker 

tillsamman.”

Varken pandemi eller digitalisering förändrar miljontals år av evolution. Vi är 
biologiska och sociala varelser. 

– Vi blir till med andra, och inte bara bokstavligt talat, säger Heléne Arvidsson 
som är föreläsare, utbildare och rådgivare i företaget gr8 meetings.

HELENE ARVIDSSON HAR 
ARBE TAT SOM LEDARE O CH 
HOTELLDIREK TÖR PÅ S TOR A 
MÖTESANL ÄGG NING AR . DÄR 
UPP TÄCK TE HON S T YRK AN 
O CH KR AF TEN I EN BR A 
INTERN KOMMUNIK ATION 
O CH MÖTESKULTUR FÖR AT T 
Å S TADKOMM A BR A RESULTAT. 

INTERVJU

FYRA TIPS 

för en bra inledning 1 2 3 4BEKRÄFTA 

Välkomna, se och 
bekräfta mötesdelta-
garna när de anländer 
till mötet. Oavsett om 
det är i ett fysiskt eller 
digitalt rum. 

VARFÖR?

Läs upp syftet, varför 
ni har möte och målet 
för mötet. 1–3 mål, 
är det fler är det nog 
agendapunkter du är 
inne på.

LÄS SPELREGLERNA

Har ni spelregler för 
era möten så läs vad 
som gäller under 
mötet.

ENGAGERA

Involvera alla delta-
gare tidigt i mötet så 
ökar du chansen för 
att deltagarna blir ak-
tiva och engagerade.

Det vi minns mest av ett möte är inledningen 
och avslutet. Lägg därför lite extra kärlek när du 
förbereder dig på detta.



 Skånsk traditionell mat med 
 natursköna omgivningar 
& en rogivande plats för 

möten och avkoppling
           

 -Lika gott som vackert-

 margretetorp.se         0431-45 44 50

HOTELL l SPA l KONFERENS l VARBERGSKUSTHOTELL.SE

En annan värld
En timma från Stockholm

engsholm.se        •        08-551 551 00        •        info@engsholm.seStockholm 30 min | Arlanda 40 min | www.runö.se
RUNÖ MÖTEN & EVENTS

Runö Möten & Events 

Konferens  •  Hotell  •  Restaurang 

RUNÖ MÖTEN & EVENTS 
Välkommen till vår halvö

Hotell- och konferensanläggningen 
ligger vackert beläget på en egen halvö 
i Södra Roslagen. 

Här finns 220 hotellrum, en eventhall 
på 800 kvm och ett 30-tal mötesrum, 
en KRAV-certifierad restaurang och 
gott om ytor för umgänge. 

TRE TIPS 

till mötesledaren

1 32INVOLVERA

När du planerar ett 
möte, markera tydligt 
för dig själv i körsche-
mat när du involverar 
de andra deltagarna 
– och se till att det är 
minst 40 procent av 
tiden.

KÖP IN

Det finns många bra 
mötesböcker med me-
toder och övningar i. 
Köp en sådan och dina 
möten kommer bli mer 
varierade och effekten 
kommer att öka.

VARIERA

Variera mellan grupp-
rum, chatt, undersök-
ningsverktyg och så 
vidare under digitala 
möten.
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T E X T: ROBIN K ARL SSON      FOTO: PE TR A K YLLERM AN    IL LUS T R AT IO N: IS TO CK

MIK AEL DARMELL ,
G RUNDA R E, G R8 MEE T IN GS

Att frigöra

TID
Mikael Darmell, föreläsare och organisationsutvecklare, menar att tiden är en 
bristvara i dagens organisationer. Interna processer tar alltmer tid och leder oss allt 
längre bort från det som faktiskt skapar värde. Det är ett gemensamt problem i alla 
branscher idag och något som chefer och ledare behöver ta itu med.

P
å en av de största chefsdagarna förra året, 
Årets Chef, fick en fullsatt Vasateater i 
Stockholm och en massa digitala deltaga-
re svara på en fråga i mentimeter. Vad är 
din största utmaning som chef och ledare 

framåt? Av alla svar gjordes det ett ordmoln och det 
klart största ordet blev – TID.

– Vi har för mycket att göra, och tiden är en brist-
vara. Chefer tillbringar en stor del av sin arbetstid i 
möten, men få har någon utbildning i hur man leder 
möten, säger Mikael Darmell.

ENLIGT DARMELL HAR ANTALET MÖTEN i Sverige 
fördubblats under de senaste 20 åren, och under 
pandemin tillkom det ytterligare 10 procent fler 
möten enligt siffror från Microsoft. Det visar sig 
också att 30 procent av all arbetstid för tjänsteper-
soner går åt till möten, och för chefer är det 50–90 
procent.

– Om du är chef från du är 30 tills du går i pensi-
on så tillbringar du 25 år i mötesrummet oavsett om 
det är det digitala eller det fysiska. Utan att ha fått 
en enda timmes utbildning på det, påpekar Darmell.

DARMELL BETONAR VIKTEN av att ha bra möten 
och utveckla en bättre möteskultur. Han menar 
att vi behöver ha en tydlig mötesstruktur och utgå 
från verksamhets- eller affärsplanen för att minska 
antalet möten och ha en tydlig agenda som ökar 
delaktighet, effektivitet och energi. För att åstad-
komma detta krävs det att ledningen är med och ser 
detta ur ett strategiskt perspektiv.

– Det är förvånansvärt enkelt och kräver inte 
mycket resurser att utveckla en bättre möteskultur, 
säger Darmell, och fortsätter:

– Genom att minska antalet möten och förbättra 
mötestrukturen kan organisationer frigöra betydan-
de tid som kan användas till att fokusera på det som 
skapar värde.

ENLIGT DARMELL KAN MAN RÄKNA MED att en 
tjänsteperson deltar i cirka 13 timmar i veckan i 
möten, vilket motsvarar cirka 30 procent av arbets-
tiden. Om en organisation kartlägger sina möten 
och gör en strukturerad mötesplan kan man minska 
antalet möten, korta ned mötestiden och inte kalla 
lika många deltagare på varje möte. 

– Vi har inte träffat en organisation som inte kan 
frigöra 4 timmar i veckan av mötestiden. 4 timmar 
i veckan och låt oss ta det multiplicerat med 42 
veckor på ett år, då har varje tjänsteperson frigjort 
168 timmar. Det är en månads arbetstid på ett år. 
Betydligt mer för chefer och ledare.

DARMELL POÄNGTERAR OCKSÅ att det är viktigt 
att arbeta med att utveckla en positiv och engage-
rande möteskultur för att få bästa möjliga resultat. 
Han berättar om en studie där de frågade 13 000 
personer vad som skapar bra möten och fick in över 
40 000 svar. De vanligaste faktorerna som nämndes 
var syfte och mål, delaktighet, effektivitet, energi, 
bra samtalston och engagerade deltagare.

– Vi vet vad som skapar bra möten, men vi håller 
på med något annat som motverkar motivation och 
engagemang. Vi behöver förändra mötena för att få 
de möten vi alla tycker om, säger Darmell.

DARMELL HAR ÄGNAT de senaste 20 åren åt att 
arbeta med möten och möteskultur och fick 2020 
mötes- och eventbranschens största individuella 
pris, Narrenpriset. Han ser det som en bekräftelse 
på att arbetet han gör, främst inom möteskultur, har 
kommit högre upp på agendan.

AVSLUTNINGSVIS UPPMANAR Darmell chefer och 
ledare att tänka på möten som en resurs som kan 
hanteras och användas effektivt för att skapa värde.

– Genom att minska antalet möten, förbättra 
mötestrukturen och utveckla en engagerande 
möteskultur kan organisationer frigöra tid och öka 
produktiviteten.

INTERVJU
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Hooks Herrgård ligger vackert intill Hokasjön, tre mil söder 
om Jönköping, i de Småländska skogarna. Närheten till E4:an 
gör anläggningen till en bra mötesplats för hela södra Sverige.

Herrgårdens historik sträcker sig tillbaka ändå till 1300-talet, 
då namnet för fösta gången nämns i historiska dokument. 
Adelsfamiljen Stedt tog över på 1700-talet och började de 
förändringar som syns idag; flyglar och salonger och den 
ståtliga huvudbyggnaden. På adelsmässigt sätt hölls tjusiga 
bjudningar och kungligheter var ofta gäster.

Åren gick och år 1923 blev herrgården pensionat. Friherrin-
nan Lillemor Åkerhielm och Rudolf Isoz hade tagit över rö-
relsen och byggde år 1934 en av herrgårdens allra viktigaste 
element; golfbanan, till en början med fyra hål. Inte konstigt 
att golfen nästan har kult-stämpel på herrgården.

På 1960-talet hände det grejer. Då klev nuvarande ägaren, 
Familjen Edberg in i bilden. Med golfklubban i högsta hugg 
tog Sigvard Edberg (med stöd av Steiner Öster) 

Med 103 hotellrum och 20 konferenslokaler är Hooks Herr-
gård den perfekta platsen för er företagsgrupp att inleda 
året med en härlig kick-off. Förena nytta med nöje genom 
att följa upp dagens planeringsmöten med roliga aktiviteter 
både inom- och utomhus. 

Oavsett om du bara vill skämma bort dig själv med en lyxig 
weekend eller om ni är ett arbetslag som ska ladda batterier-
na inför det nya året är Hooks Herrgård rätt plats. 

Läs mer på hooksherrgard.se 

Lillemor Åkerhielm & Rudolf Isoz startade pensionat på Herrgården 1923 & Familjen Edberg påbörjade sin 
era på Hooks Herrgård 1963. Med nämnda årtal firas nu 100 år som hotell & 60 år med Familjen Edberg.

över herrgården. Och trots att folk tydligen trodde Sigvard 
fått en ”knäpp” började han bygga konferenslokaler och 
bestämde: ”här ska spelas golf och konfereras”, och så blev 
det ju. 

Drömmarna stannade inte vid konferenser eller golf. År 
2003 bildades Familjen Edbergs Hotell, där familjen drev 
totalt sju svenska anläggningar, som numer alla står på 
egna ben. Drömmarna innebar också att arkitekt Per Öberg 
ritade ett 1300 kvadratmeter stort spa som sedan 2014 vilar 
vid herrgården och Hokasjön.

Familjedrömmen består och fortsätter utvecklas, det lovar 
Hooks Herrgårds vd Hans Edberg, som tillhör den tredje 
generationen.

– Hos oss på Hook är du hemma, även när du är borta. Njut 
av lugnet som omger vår anläggning när du tar en kaffe i 
våra nyrenoverade salonger eller varvar ner i vårt spa. Här 
ger vi skäl för vårt motto: ”Ett slags skönare liv”, säger Hans 
Edberg, vd på Hooks Herrgård. 

JUBILEUMSÅR PÅ HOOKS HERRGÅRD

TVÅ TIPS 
för ett bra avslut

FYRA TIPS 

på hur du kan designa din agenda

AVSTÄM

Sammanfatta det som 
beslutats, vem som är 
ansvarig och när det 
ska var klart. Stäm 
av mot de mål som 
mötet hade. Detta gör 
att vi kommer känna 
oss produktiva och att 
tiden var väl använd.

FEEDBACK

Ge feedback på mötet. 
Vad gjorde vi bra i 
detta möte? Det ska-
par en positiv känsla 
och när vi berättar för 
varandra vad vi tyckte 
var bra så ökar chan-
sen att vi fortsätter 
med det och det blir 
en positiv spiral.

Vi människor uppfattar saker olika och trots 
att vi har varit i samma rum så kan vi hört helt 
olika saker. Här kommer några tips som sä-
kerställer att vi varit med om samma sak och 
sedan säkerställer ständiga förbättringar inom 
möteskulturen.1 2 3 4VAR KONKRET

Var konkret med varje 
punkt på din agenda 
för att underlätta dina 
och andras förbere-
delser. Luddiga och 
allmänna punkter gör 
det svårt att förstå vad 
du egentligen vill ha 
ut av dem. Indikera 
gärna om agenda-
punkterna kommer att 
avhandla Information 
(I), Diskussion (D) 
eller Beslutsfattande 
(B). Då vet deltagarna 
vad de kan förvänta 
sig och du ger dem en 
indikation om vad som 
förväntas av dem. 

FRÅGESTÄLLNING

Vid dialog och besluts-
punkter där du vill 
ha deltagarnas input, 
hjälp dem förbereda 
sig genom att formule-
ra en öppen frågeställ-
ning i agendan.

PAUSER

Inse vikten av pauser. 
Om mötet är långt 
bör du skapa en 
agenda med fika- och 
lunchpauser tydligt 
utmärkta. Deltagarna 
kommer att känna sig 
trygga om de vet vad 
de kan förvänta sig. 
Du kan också bygga in 
en specifik mail- och 
telefonpaus vid längre 
möten. Då kan del-
tagarna använda de 
andra pauserna till att 
stärka sina relationer 
till varandra. 

SUMMERA

Avsätt tillräckligt med 
tid för summering i 
slutet av mötet. Då 
bygger ni en samsyn 
kring vad som avhand-
lats under mötet, vad 
som ska göras nu, vem 
som är ansvarig och 
inom vilken tidsram 
saker ska uträttas. 



HELA DENNA BILAGA ÄR EN ANNONS FRÅN GR8 MEETINGS ANNONS10

F
ör oss är det viktigt att vi hjälper kunden 
att tydliggöra och kartlägga kundupple-
velsen i evenemanget, och vilka utma-
ningarna är. Det är en stor fördel för kun-
den om vi kommer in med vår expertis 

D
et mänskliga mötet betyder mycket för 
Louise Torsvik. I sin roll på Malmö Arena 
ansvarar hon för att tillsammans med 
eventbyråer skräddarsy arrangemang 
efter kundens önskemål och behov.

– Det är jag som ska fylla arenan vid sidan av 
idrotts- och musikarrangemang, ler Louise.

och våra ”kundglasögon” tidigt i processen så vi 
kan göra en djupanalys och hjälpa kunden att 
spara viktig tid, säger Maria.

Dessutom har Robot utvecklat en egen eventapp 
som används under processen. Den kan förenkla 
processen och evenemanget och går att koppla 
mot sociala medier. 

Hur ansvaret fördelas är upp till kunden.
– Ofta tar vi helhetsansvaret, ibland en mindre 

del. Tydliga roller och ansvar ihop med tidsplan 
är viktigt att sätta i projektgruppen. Vårt mål är 
alltid att se till att beställarens projektledare blir 
en hjälte.

ALLTID DET LILLA EXTRA FÖR KUNDEN
När man ska genomföra ett evenemang finns en 
risk att fastna i gamla hjulspår. Genom att utmana 

MALMÖ ARENA är verkligen möjligheternas hus, 
med flexibla lokaler anpassade från två till 12 000 
personer. Men det är inte bara det som gör Malmö 
Arena unik, säger Louise:

– Trots att det är en stor arena är det också en 
familjär och personlig plats. Här finns en väldigt 
fin kultur, stor erfarenhet och kunnande och ett 

kreativiteten, vara proaktiva och alltid i framkant, 
kan Robot hjälpa kunden att med nya grepp skapa 
något nytt.

– Vi utgår alltid från scratch och varje event är 
unikt för kunden och för det givna tillfället, säger 
Bo.

Robot har huvudkontoret i Södertälje och är, med 
sina fem medarbetare, en relativt liten eventbyrå. 
Men det hindrar dem inte från att ta sig an alla 
slags evenemang. Vanligast är företagsevents med 
100 till 300 personer men Robot har gjort arrang-
emang med allt från sju till tusentals deltagare, 
alltid med hållbarhet och kvalitet i fokus.

FÖRMÅGA ATT SE HELHETEN
– De mindre evenemangen gör vi helt i egen 

regi, och i de stora jobbar vi med en rad bolag och 
människor som är experter på sina områden. Allt 
handlar om att bygga nätverk, och det har vi varit 
mycket skickliga på. Det är så vi vill ha det. Vi ska 
vara den lilla eventbyrån för då måste vi vara på 
tå inför varje uppdrag. Det ger en unik närhet till 
uppdragsgivaren, säger Bo. 

Maria instämmer:
– Att vi hinner vara i det lilla, samtidigt som vi 

har stora event på gång, är verkligen härligt!

Så varför ska man då välja just Robot? Vi låter en 
av många nöjda kunder ge svaret:

”Med både helhet, detaljer och människor i fokus 
lyckas Robot ge oss precis det vi behöver när vi behö-
ver det - och även det där lilla extra som vi kanske 
inte visste att vi behövde men som blev just den där 
viktiga pricken över i:et.”

nära samarbete mellan alla avdelningar och våra 
gäster är väldigt nöjda! 

DEN FANTASTISKA INFRASTRUKTUREN har 
förstås också stor betydelse för Malmö Arenas 
popularitet. 

– Kommunikationerna är exceptionella, både 
lokalt och internationellt. På bara 12 minuter tar 
du dig från Kastrup och från tågstationen är det 
bara 80 meter till porten. Perfekt för våra gäster 
som väljer att åka kollektivt, och det uppskattas!

MALMÖ ARENA LIGGER i Nordens mest dy-
namiska mötes- och evenemangsområde, som 
expanderar otroligt snabbt. 

– Logistiken är här, allt från arenarummet och 
konferenslokaler till hotell, kiosker och fantastiska 
restauranger med stjärnkockar. Vi har dessutom 
Malmös största after work, skybar med utsikt över 
Öresundsbron och hela Malmö stad. Allt finns här, 
avslutar Louise Torsvik.

T E X T: BIT TE A SSARMO      FOTO:  ROBOT E VENT S

T E X T: BIT TE A SSARMO      FOTO: M AL MÖ ARENA

KUNDNÄRA HELHETSLEVERANTÖR med flexibla lösningar

Malmö Arena erbjuder unika möjligheter 
FÖR JUST DITT EVENT

Vårt mål 
är alltid att 

se till att 
beställarens 

projektledare 
blir en hjälte.

Trots att det 
är en stor 
arena är 

det också en 
familjär och 

personlig 
plats. 

Evenemang är ett av de viktigaste 
sätten för företag och organisationer 
att nå ut med sitt budskap. Bo 
Löwstedt och Maria Höglund, 
producenter på evenemangsbyrån 
Robot, brinner för att skapa 
evenemang som tydliggör syftet 
och har en kundupplevelse som det 
pratas om länge efteråt.

Efter åren av pandemi är det dags att mötas i verkliga livet igen. Det säger 
Louise Torsvik, ansvarig för Konferens, Kongress & B2B Event på Malmö 
Arena: 

– Events är viktigt, både internt och externt!

”

”

INTERVJU

INTERVJU

M AL MÖ ARENA S 
MIT TPUNK T ÄR DE T 

SPEK TAKUL ÄR A 
ARENARUMME T. S TOR A 

Y TOR , HÖ G T I TAK 
O CH BR A LO G IS TIK 

SK APAR EN PL AT S DÄR 
MÖJLIG HE TERNA ÄR 

OÄNDLIG A . 

ROBOT E VENT H JÄLPER MER ÄN G ÄRNA TILL 
MED DE T ENA ELLER DE T ANDR A FÖR AT T 
GÖR A VAR JE E VENEM ANG TILL EN SUCCÉ .

LOUISE TORS VIK , 
A N S VA R IG FÖ R KO NFER EN S , 

KO N G R ES S & B2B E V EN T PÅ M A L MÖ A R EN A

–
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F
ör att kunna skapa lyckade möten 
krävs det en bra event manage-
ment-plattform som kan hantera alla 
aspekter, före, under och efter eventet. 
Därmed kan arrangören ge en mer 

personlig och professionell upplevelse för del-
tagaren samtidigt som arrangören blir mycket 
effektivare, säger Mats Nyberg, vd på Trippus.

FRAMTIDEN ÄR HYBRID
Pandemin har inneburit en stor förändring för 
möteskulturen. Tidigare var möten oftast fysis-
ka, något som under ett par år nästan försvann 
helt. När det blev möjligt att arrangera fysiska 
möten igen förra våren så genomfördes alla de 
event som varit inställda eller flyttade och de 
var nästan alla helt fysiska. Både deltagare och 
arrangörer saknade dock de positiva delar de 

upplevt vid digitala event vilket gör att efterfrå-
gan på hybrida event ökat dramatiskt de senaste 
månaderna.

Många arrangörer och deltagare vill ha 
möjlighet att delta både fysiskt och digitalt 
på evenemang. Det ger en ökad flexibilitet för 
deltagarna och ger arrangören möjlighet att nå 
en större publik på flera geografiska markna-
der. Hybridmöten är det nya normala och det 
är viktigt att ha rätt verktyg och teknik för att 
skapa en lyckad upplevelse. Både fysiska och 
digitala deltagare måste känna sig som priorite-
rade besökare och dessutom ha möjligheten att 
interagera med andra besökare oavsett hur de 
deltar.

– Det är tydligt att hybridmöten är framtiden, 
och för att kunna genomföra dem på ett smidigt 
sätt krävs rätt verktyg, säger Mats Nyberg, och 
jämför med hur säljyrkets verktyg utvecklats de 
senaste decenniet eller två:

– För inte så länge sen satt säljare med en 
låda visitkort och ett anteckningsblock, men 
idag är det inte en kotte som inte använder ett 
CRM-system istället. Denna utveckling behövs 
och är på gång inom event management också, 
det funkar inte att en stackars administratör 
ska sitta med kalkylark och mail organisera 
evenemang för kanske hundratals eller till och 
med tusentals deltagare, särskilt inte när det är 
hybrida evenemang.

VILKA VERKTYG BEHÖVS DÅ?
För att möjliggöra en smidig och personlig upp-
levelse för deltagarna på fysiska, digitala eller 

hybrida möten, är det viktigt att ha tillgång till 
en bra event management-plattform.

– En heltäckande och flexibel event manage-
ment-plattform ger arrangörerna möjlighet att 
hantera alla aspekter av mötet, från registre-
ring, inbjudan och hantering av betalningar till 
att hantera olika deltagaruppgifter. Vår event 
management-plattform ger dessutom möjlighet 
att enkelt skapa och anpassa en mobilapp för 
mötet, där deltagare kan hitta all relevant infor-
mation om mötet på ett och samma ställe, säger 
Mats Nyberg, och fortsätter:

– Och dessutom kan all information uppda-
teras enkelt vid behov, så deltagarna alltid har 
den senaste infon i fickan.

För deltagarna kan en eventapp vara en 
ovärderlig resurs. Genom den kan de enkelt pla-
nera och delta i eventet, och få tillgång till all 
information på ett och samma ställe. Dessutom 
kan de anpassa sin eventupplevelse genom att 
använda funktioner som att ställa frågor, skapa 
omröstningar eller chatta med andra deltagare.

SLUTSATSEN?
Hybridmöten är den nya normen och det är 
avgörande att arrangörer är utrustade med rätt 
verktyg för att skapa en sömlös upplevelse för 
deltagare, oavsett om de är fysiskt närvarande 
eller online. 

– Genom att använda en event manage-
ment-plattform kan arrangörer enkelt hantera 
alla aspekter av mötet och skapa en anpassad 
upplevelse för deltagarna, vilket är avgörande för 
att skapa ett lyckat event, säger Mats Nyberg.

M AT S NYBERG ,
V D, T R IPPUS E V EN T

KUNDNÄRA HELHETSLEVERANTÖR med flexibla lösningar

T E X T: ROBIN K ARL SSON      FOTO: TRIPPUS E VENT

Bättre möten med  
EVENT MANAGEMENT

Hybridmöten 
är det nya 

normala och 
det är vik-
tigt att ha 

rätt verktyg 
och teknik 

för att skapa 
en lyckad 

upplevelse”

Event management är en central del 
av mötesindustrin och det handlar 
om att planera och genomföra olika 
typer av evenemang, konferenser, 
kund- och personalevent, kurser, 
mässor och vanliga möten. Det 
kräver en hög grad av organisation 
och planering för att skapa en lyckad 
upplevelse för både arrangörer och 
deltagare.

”

INTERVJU

M AT S NYBERG ÄR VD PÅ TRIPPUS 
E VENT SOLUTIONS SOM UT VECKL AR 

WEBB- O CH MOBILLÖSNING AR FÖR 
E VENEM ANGSBR ANSCHEN .

Bättre deltagarupplevelse
med eventapp!
Eventbranschen är ständigt i förändring och med tiden utvecklas
nya produkter som höjer upplevelsen för deltagare och
arrangörer. En av verktygen som verkligen tagit plats på
marknaden är eventappar - och det med goda anledningar!

Allt samlat på ett ställe
Varje eventapp är personlig för respektive deltagare och visar de
val hen gjorde i registreringen. Förutom digitala biljetter,
program med hålltider och kontaktuppgifter för supportärenden
eller andra behov, innehåller eventappen också vägbeskrivning
till eventet, omröstningar och möjlighet att ställa frågor,
information om utställare samt möjlighet till att ladda upp
mediafiler som exempelvis mingelbilder från eventet. 

Mer nöjda deltagare och en bättre upplevelse
En av de främsta anledningarna till att eventappar är så populära
är att de ger ett verkligt mervärde till deltagarna. Med all väsentlig
info samlad på ett ställe slipper deltagare växla mellan appar,
skriva ut pappersbiljetter och läsa information som kanske är
utdaterad. 

Justeringar i realtid
Behöver du ändra snabbt i programmet för att en talare har blivit
sjuk, eventet har blivit försenat eller av någon annan anledning?
Inga problem! Med eventappen kan du justera innehållet och
skicka ut information till alla deltagare i realtid från en central
enhet. 

Bygg din egen eventapp!
I Trippus eventappsbyggare skapar ni er
alldeles egna eventapp med er
logotype, färger och de funktioner ni vill
ha på några klick. Skanna QR-koden för
att börja bygga!

–F




